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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Elkészül-e a Pinkamindszent-Heiligenbrunn/Strem határátkelőhöz vezető út az átkelő
megnyitására?" címmel a Házszabály 91 . §. alapján kérdést kívánok feltenni Csillag István
Gazdasági és Hírközlési Miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem

Tisztelt Miniszter úr!

A pinkamindszenti határátkelő megnyitásának sorsa hosszú évek után megoldódni látszik,
legalábbis dr. Lamperth Mónika Belügyminiszter Asszony e tárgyban feltett kérdéseimre
adott írásbeli válaszából ez derül ki .

Eszerint Ausztria Kormánya 2004 . május 1 .-ejére tervezi megnyitni az átkelőt,
melynek idejére természetesen az odavezető utat is kiépítik . A határátkelőhely forgalmi
jellege a nemzetközi személy- és áruforgalomra 3,5 tonna súlykorlátozással terjedne ki .
Miniszter Asszony válaszában kitért arra is, hogy a Határellenőrzési Bizottság egyetértett a
határátkelőhely létesítésével, s a magyar oldalon rendelkezésre áll az államhatárig vezető
út kiépítésének fedezete, s a Gazdasági és Közlekedési Minisztérium várhatóan 2004 .
május 1-ig az út megépítését elvégzi .

Körmend és kistérségének fejlődése szempontjából rendkívül lényeges szempont
lenne, hogy ez a kapcsolat Güssing városával és térségével mielőbb élővé váljon, hiszen az
átkelő pontos helyének kijelöléséből fakadó nézeteltérések miatt már így is több éves
késésben vagyunk. A két térség szerves kapcsolódása lehetővé teszi, hogy közös
programokat, projekteket valósítson meg / melyek az EU-ban előnyöket élveznek /, s a
gazdasági-, kulturális-, turisztikai kapcsolatokat is jelentős mértékben fejlesztené . Ezt
példázza az a programtervezet is, mely a boldoggá avatott Batthyány-Strattman László
emlékét övező kultusz ápolása keretében a két város közösen kíván megvalósítani, s melyhez
hasonló térségfejlesztő elképzelések kivitelezéséhez szükséges az intenzív kapcsolattartás
lehetősége a térségek között . Ennek elengedhetetlen feltétele, hogy a kérdéses útszakasz
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elkészüljön, mégpedig arra az időpontra, amire a határátkelő megnyílna / 2004 . május 1 . / .

Kérdezem tehát Miniszter urat, elkészül-e a Pinkamindszent-Heiligenbrunn/Strem
határátkelőhöz vezető út az átkelő megnyitására? Történt-e már bármilyen konkrét
lépés az út megépítésének érdekében? Elképzelhetőnek tartja-e Miniszter úr, hogy az
átkelő azért nem tud működni majd, mert Önök későbbre tervezték a hozzávezető út
megépítését? Vállalja-e az ebből fakadó felelősséget a térség fejlődésének
visszafogásáért, ill . a presztízsveszteségért Ausztriával szemben?

Budapest, 2003 . december 22.
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